

## 比賽詳情如下:

	V = 5 (V       V   V	•	
	Buddhist Wong Cheuk Um Primary School		
	WCII Space Adver	ture Creative Coloring and Drawing Contest for Kindergarten Students Details	
	Organizer	Buddhist Wong Cheuk Um Primary School  i) Develop children's creative potential;	
	Objectives	ii) Enhance family interactions and parent-child relationships.	
	Categories	K2 & K3 (2020-2021 academic year)	
		i) Under the theme of "Space Adventure",participants must complete their coloring	
		and drawing contest entry and fill in the entry form.	
	5.1	ii) Participants can use any coloring media.	
請沿虛線剪開 🗶	Rules	iii) One person can submit one entry only.  iv) No entries will be returned to participants. Once the entry is submitted, its copy	
		right belongs to the Organizer. The participant must agree that the Organizer can	
		copy, display or use the entry for any purpose.	
	Judge	Entries will be judged by Mr. Benny Choi, the editor-in-chief of "Happy Earth News".	
	Judging Criteria	Design and Creativity(50%)、Aesthetics(30%)、Painting Skills(20%)	
		1st, 2nd, 3rd place prizes and Merit Awards for the territory-wide contest. If there are	
	Prizes	5 or more participants in one of the categories in a kindergarten, there will be 1st, 2nd and 3rd place prizes and two Merit Awards for the participating school.	
	Deadline	December 18, 2020	
	Deadline	The award ceremony will be held on January 17, 2021, details will be announced	
請沿	Awards Ceremony	separately.	
e.	Davida and an annual	Results will be announced on the Organiser's website on January 8, 2021.	
Please cut along the dashed line.	Results announcement	(The winning students will be notified via Whatsapp)	
	Submission Method	Submit in person or by mail to: WCU Space Adventure Contest, Buddhist Wong Cheuk Um Primary School, 11 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong	
		The participants' personal data collected will be used by the Organizer for purposes	
	Remark	related to the Contest only and will be destroyed after the award ceremony. The	
		Organizer reserves the right to revise the above conditions without making any	
		advance announcement.	
ease	Inquiry	Please contact Ms Lam at 2576 2638.	
N 4	佛教黄绰菴小	學一「星空奇遇黄焯莓」幼稚園親子填色及創意大賽 参加詳情	
X	主辦單位	佛教黃焯菴小學	
	U. TO CO	1)開發幼兒的創意潛能;	
	比賽目的	2)透過參加比賽,加強學生與父母之間的親子互動。	
	組別	K2親子組及K3親子組 (2020-2021學年)	
	比賽內容	1)以「星空奇遇」為主題,完成提供的參賽表格。 2)除填色外,另可附加任何平面創意設計,顏料不限。	
		3)每人只限遞交作品一份。	
		4)所有作品概不發還,作品之所有版權歸主辦單位所有,主辦單位有權複製、展示、推廣及任何形	
		式使用。	
	評審	由《地球快樂報》總編輯蔡銘理先生(笨泥爸爸)進行作品評選。	
	評分準則	設計和創意(50%)、美觀(30%)、技巧(20%) 全港比賽: 設冠、亞、季軍及優異獎多名;	
	獎項	主港比賽: 設定、显、学車及優共突多石; 校內比賽: 設冠、亞、季軍及優異獎兩名。(如每間幼稚園K2/K3組別有5位或以上學生遞交作品,	
		將為該校設立校內獎項。)	
	截止日期	2020年12月18日	
5	頒獎典禮	頒獎典禮將於2021年1月17日進行,詳情另行公佈。	
	結果公佈	2021年1月8日於學校網頁公佈。(得獎學生將經whatsapp通知)	
	參加方法	親自遞交或郵寄至「香港銅鑼灣東院道11號 佛教黃焯菴小學」,如郵寄,信封註明「參加星空奇	
		遇黃焯菴填色活動」。 参加者的個人資料只限於是次比賽作聯絡之用。頒獎禮後將予以銷毀。主辦機構有權修改比賽章程	
	備註	参加有的個八員科宗胶於定次比賽作聯報之用。源獎德俊新了以銷錢。主辦機構有權修以比賽草僅 而不作另行通知。	
	查詢電話	歡迎致電2576 2638 與林漪婷老師聯絡。	